
Срђан Шупут у разговору за Спортски портал Борац
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Нови предсједник Управног одбора Борца умјесто Миће Миловановића постао је
директор Комерцијалне банке и члан Управног одбора Бањалучана Срђан Шупут. У
интервјуу за борац-спорт, Шупут говори о многим темама везаним за Борац: европским
мечевима са Лозаном, реконструкцији стадиона, почетку Премијер лиге, маркетингу
клуба, амбицијама у сезони пред нама итд...
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